AACE

2024 Summer Program



Class Date:

July 5-August 16, 2024 Monday to Friday 8:00 am-5:00pm (We can help to keep students till 7 pm at our office)

Telephone:

718-229-1368 718-229-4518 718-570-2202

Registration Our Office

211-17 46 Rd. Bayside, NY 11361

Hour: 9:00am-5:00pm Saturday Morning

MS 158 9:30am-12:30pm

46-35 Oceania ST Bayside, NY 11361 Q12, Q13, Q27, Q31 buses direct.

*Other time: Call for appointment to register

Email: aaceny@yahoo.com Website: www.eeanyc.com

I Welcome! Join Our Summer Program!

Do your children want a happy and rewarding summer vacation?

Do they want to catch up with their academics, or even get ahead of their class?

Do they need tutoring in English, math, composition or other subjects?

Do they want to learn art or become involved in athletics and sports?

Do your children wish to learn about Chinese culture?

Come to join our summer program!

The Asian-American Coalition for Education has created a dynamic and engaging learning experience for your child! By combining classroom lessons with a variety of extracurricular activities, we help students reinforce their foundational knowledge while preparing them for the upcoming academic year. Our program also fosters critical thinking and innovation in students. By participating in our summer camp, your child will have the chance to tap into their full potential and boost their learning skills. Don't miss out on this incredible opportunity! Join AACE Summer Camp and give your child an unforgettable and productive summer.

II. Enrollment: All grades from PK to 11th.

III. Programs and Schedules

8:00 am to 9:00 am: Check in and Breakfast 9:00 am to 12:00 pm: Morning Class (English, Math, Social Studies, SAT, PSAT, SHSAT, ESL, Chinese Language: Pinyin, Simplified and Traditional Characters)

12:00 am to 1:00 pm: Lunch Break

1:00 pm to 4:00 pm: Afternoon Class (Robotics and Coding(selected), Chinese, Fencing(selected), Kids Fitness, Folk Dancing, Music, Art, Spanish(selected), Social Studies and Sciences(selected), etc.

4:00 pm to 5:00 pm: Ball & Chess Games

5:00 pm-5:30 pm: Dismissal.

4 Field Trips: Museum, Bowling, etc.

IV. Teaching Faculty

- 1. Teachers in English, Math, Science (Biology, Physics and Chemistry), Social Studies, Spanish and ESL are experienced licensed public-school teachers.
- 2. Chinese is taught by native speakers who have teaching experiences.
- 3. Art, Dancing, and Music, Fitness are taught by renowned experts in their fields.

V. Teaching Material

English and Math: Emphasis on basic training. Selections will correspond with state-wide tests and

will be publicly acknowledged good teaching materials combining basic knowledge with testing suitable for different grades.

Chinese: Selections will be pinyin material widely used by different American universities.

VI. Meals

Meals are free and provided by USDA through School Food, NYC Department of Education. Kindergartener & First graders have snacks.

VII. Class Division

Except for SAT, PSAT, ESL and science classes, your child will be assigned to classes based on his/her grade level in school with adjustments for best results.

VIII. Features

- 1. English, math and Chinese culture prioritized. Enrollment can be full day or half day.
- 2. Chinese class reading and writing in pinyin and simplified Chinese, and reading in classical Chinese
- 3. ESL is provided.
- 4. Renowned experts teach kids fitness, dancing and art.
- 5. Classes divided by levels.
- 6. Special attention paid to moral and ethical

education including respect, mutual help, and overcoming challenges.

- 7. Free breakfast and lunch provided by the NYC Department of Education.
- 8. We offer before and after-school care to support working parents, available from 5:30 PM to 6:00 PM. Additional fee for this service and an additional \$1 per minute charged after 6 PM.
- 9. Bus can be arranged at additional fee 10. Tuition fee is Tax deductible

IX. Registration

Mon-Fri 9:00 am - 5:00 pm Other time Please call for appointment, including night time.

X. Early Bird Price

Sign up before February 28 for the early bird price!

Don't miss out if you're interested, parents!

For more details, please contact the AACE office at 718-229-1368.

Full payment must be made before classes begin.

Refunds may be requested with \$300 deducted.

No refunds after classes start.

亞洲育才協會

AACE

2024 年夏令營 招生簡章



時間: 7月5日至8月16日2024年

週一 至 週五:8:00am-5:00pm (夏令營後另有托兒服務

可托兒至 7: 00pm 在 AACE 辦公室)

聯系電話:

718-229-1368

718-229-4518

718-570-2202



辦公室

211-17 46Rd Bayside, NY 11361

办公时间: 9:00am-6:00pm

週六上午:

MS 158 初中, 9:30am-1:00pm

46-35 Oceania ST Bayside, NY 11361

Q12,Q13,Q27,Q31 巴士直達

其它時間, 打电话預約均可報名。

 邮箱地址:
 aaceny@yahoo.com

 学校网站:
 www.eeanyc.com

一. 歡迎

你的孩子需要一個充實、上進、快樂的假期嗎? 你的孩子希望在暑假裏學業得到更大的提高嗎? 你的孩子需要在英文·數學·作文等方面得到全面 指導嗎?

你的孩子希望利用暑假為下學期的功課做好準 備嗎?

你的孩子希望除了學業以外,得到藝術、體育、 形體等多方面的优良培养嗎?

你的孩子希望學習一些中華文化嗎? 總之,你的孩子在暑假需要一個好去處嗎?

講參加我們的夏令營!

育才學校特別為您的孩子設計了充滿挑戰和樂趣的學習體驗!結合了課堂教學與豐富多彩的課外活動,幫助孩子們鞏固基礎知识的同時,為下一學年的學業打好基礎!培養學生的批判性思維和創新意識。通過我們的夏令營,你的孩子將有機會探索他們的潛能,增強學習能力。加入育才夏令營,讓你的孩子度過一個精彩的快樂的進步神速的暑假!

二. 對象: PK-11 年級學生

三. 活動內容与時間

8:00 am - 9:00 am

免費早餐

9:00 am - 12:00 am

上課

12:00 am - 1:00 pm

免費午餐

1:00 am - 4:00 pm

上課

4:00 pm - 5:00 pm

運動

5:00 pm - 5:30 pm

放學

課程:英文、數學、社會科學、ESL、幼儿天才班 特殊高中會考(SHSAT),大学升学准备

(SAT,PSAT)、理財教育、州會考、中文漢語拼音 簡、繁體字。 中華文化、現代舞蹈、民族舞蹈、 體能訓練、音樂、 繪畫、球類、棋類, 儀表儀 態、化妝(部分爲選修)、 機器人編程等課程。 外出旅行、參觀, 共四次。

四.師資

1.英、數、科學、社會科學,ESL,SAT, PSAT, SSAT等,均由各公立學校具多年教學經驗有口碑的州 执照教師任教。

2.中文由多年經驗能雙語教學之教師任教。

3.體能訓練、繪畫、舞蹈、音樂、形體儀態訓練等 才 藝課均由著名專業教師任教。

五.教材

英數: 注重基礎訓練,配合州教育廳教學大綱 按不同程度選用基礎与考試相結合的好教材。 中文: 選用美國各大學承認与流行的漢語拼音 教材、教 簡體字兼認繁體字,簡繁並重。 中華文化: 選用大陸,台灣流行的中英雙語教材, 教導故事.歷史, 民 謠等方式進行.

六.餐點

早、午餐由政府教育部門免費供應。學前班、幼稚園 一年級另有午後茶點供應,一日三餐。

七.班級

一般按在校年級分班(SAT,PSAT,ESL,科學課等班級除外)。同時為達到最好教學效果,根據程度作調整。

八.特點

1.具有各種合法執照, 经衛生局、教育局、消防局政府部門嚴格審查, 教師, 工作人員通過紅十字會各種安全應急訓練, 師資學生比例、設施配套、衛生、安全管理全部合标准.

2.室內外活動場地大,課室寬大明亮,空氣清新, 冷氣課室,教學設備完善,適合孩子健康成長。 3.教學嚴謹,嚴格篩選教材,基礎和考試訓練相合, 進行各種模擬考試訓練,爲孩子的下一學年學業 作好准備。

4. 時間靈活,全天、半天均可,五周,六周均可。

5.專為新移民學生提供ESL課程。

6.因材施教,程度分班,控制人數,小班教學

7.注重傳統美德教育, 尊敬師長, 互助互愛,

吃苦耐勞教育。

8.設有課前課後專人照顧服務,為雙職工家長排慢解難(5點半到6點另收费,超過時間另外收老師加班費\$1/分鐘)。

9.上下學从家到校接送服務(本營只作協調車辆,

家長須自己负责及付交通費)。

10.學費年終可抵稅。

九.報名

每週一至週五上午九點半到下午五點, 其他時間

請先電話預約,晚上报名也可以。

十.早鸟价

2月28日前报名早鸟价,

有兴趣的家长请不要错过!

详情请咨询育才學校办公室 718-229-1368/718-229-4518。